
de ouderen en hun inkomenssituatie.
Alarmerend was het bericht dat een
grote groep ouderen in verzorgings-
en verpleeghuizen armoede lijdt ten
gevolge van de opeenstapeling van
eigen bijdragen en ten gevolge van
een te laag of zelfs afwezig eigen
zak- en kleedgeld. Mede namens de
fractie van de heer Leerkes, de Unie
55+, vraagt D66 het kabinet, in het
bijzonder staatssecretaris Terpstra en
minister Melkert, op zo kort
mogelijke termijn een brief met een
inhoudelijke reactie op dit rapport
aan de Kamer te doen toekomen en
daarin tevens maatregelen voor te
stellen om deze achterstandssituatie
in inkomen voor de ouderen in
verpleeg- en verzorgingshuizen op te
vangen.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Vos.

Mevrouw Vos (GroenLinks):
Voorzitter! De minister van VROM
heeft gisteren op een persconferentie
over het klimaatbeleid in Europa
gemeld, dat de 750 mln. die voor het
Nederlandse klimaatbeleid zijn
toegedeeld, een te gering bedrag is
en dat het kabinet dit inmiddels zou
beamen. Ik vind het uitermate
verheugend dat er blijkbaar over
gesproken is om daarvoor meer geld
beschikbaar te stellen. Kan de
minister in een brief aan de Kamer
melden of er inderdaad sprake van is
dat een groter bedrag noodzakelijk is
en wat de opvatting van het kabinet
daarover is? Ik zou het prettig vinden
als wij die brief morgen zouden
kunnen ontvangen, voordat wij over
het Europees klimaatoverleg spreken.
Naar mijn mening bestaat er toch
wel enige relatie.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering met extra voorrang door
te geleiden naar het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de behandeling van:
- de brief van het Presidium

inzake benoeming van twee
plaatsvervangend griffiers
(25239, nr. 1).

De voorzitter: Over dit onderwerp
heb ik gisteren een opmerking
gemaakt. Ik stel voor om, in afwijking
van het Reglement van orde, niet
schriftelijk te stemmen en conform
de voordracht van het Presidium te
besluiten mevrouw mr. C.A.M.E.
Mattijssen en de heer mr. T.N.J. de
Lange te benoemen tot plaatsvervan-
gend griffier.

Aldus wordt besloten.

De voorzitter: Graag wil ik mijn
waardering uiten voor de wijze
waarop gisteren u allen, en ook alle
medewerkers van de Kamer en van
de fracties, het etablissement hebt
verlaten na de bommelding. Ik heb
de indruk dat dit perfect verlopen is.
Ik zeg dit in de hoop, achteraf, dat
het niet een oefenpartij geweest is
die nog eens voorkomt. Het blijkt in
ieder geval dat wij dat met elkaar
goed kunnen doen.

De heer Van Boxtel (D66): Voorzit-
ter! Begrijp ik het goed dat het loos
alarm was?

De voorzitter: Ja zeker. Maar de
narigheid daarbij is dat zoiets pas
achteraf blijkt en dat je dat achteraf
met vreugde moet constateren.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
op 20 februari 1997 over voertuig-
techniek en brandstoffen.

©

De heer Crone (PvdA): Voorzitter!
Het leek ons nodig om hier nog even
terug te komen op het algemeen
overleg dat wij vorige week hadden
met de beide bewindsvrouwen over
schone brandstoffen en schone
autotechniek. Wij zijn weliswaar zeer
tevreden over de uitvoerige inzet van
het kabinet en met het overzicht aan
maatregelen van wat er kan, maar
wij zijn nog niet helemaal tevreden
over wat er nu gebeurt. Over de
eerste stappen zijn wij tevreden,
maar wij willen graag verder, in de
vorm van een liefst jaarlijks
terugkerende activiteit op dit terrein.

Uit een oogpunt van tijdbesparing
lees ik nu graag eerst de motie voor
om deze daarna toe te lichten.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

juicht de fiscale maatregelen die per
1 juli 1997 ingaan om schonere
autotechnieken als de elektrische
auto en LPG te bevorderen toe;

stelt vast, dat er nog vele mogelijk-
heden zijn om zuiniger rijden en
schonere autotechnieken en
-brandstoffen verder te bevorderen;

verzoekt het kabinet jaarlijks een
actieplan uit te voeren om zuiniger
en schoner rijden te bevorderen
middels onder andere fiscale
maatregelen, demonstratieprojecten,
onderzoek en ontwikkeling,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door de leden Crone,
Klein Molekamp en Augusteijn-Esser.
Naar mij blijkt, wordt zij voldoende
ondersteund.
Zij krijgt nr. 3 (24884).

De heer Reitsma (CDA): Voorzitter!
Ik vind het prima dat men gezamen-
lijk tot een motie is gekomen, maar
ik zou de heer Crone willen vragen er
een toelichting op te geven wat dit
nu toevoegt aan de nota en de
toezeggingen – dat vind ik in een
debat ook van grote betekenis – die
de twee bewindslieden hebben
gedaan, om mij ervan te overtuigen
dat dit een uitstekende motie zou
kunnen zijn.

De heer Crone (PvdA): Ik zou het
fantastisch vinden als ik erin zou
slagen u te overtuigen. Maar ik had
al gezegd: ik lees hem eerst voor en
licht hem dan toe. Ik kom dan ook
meteen bij uw punten.
Het kabinet heeft toegezegd

jaarlijks, bij de begroting bijvoor-
beeld, echt te laten zien: wat hebben
wij gedaan, wat gaan wij dit jaar
doen en wat gaan wij het jaar daarop
doen. Er zit dus een vervolg in de
activiteiten die nu zijn neergelegd. Er
is ook een vervolg in die zin dat een
onderdeel van wat wij voorstellen,
inhoudt een verschuiving van de

Voorzitter
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